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Protokół 
z XXX  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 19 kwietnia 2013r. w godz. od 9.00 do 11.50  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
13 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt –proszę o wprowadzenie pięciu projektów uchwał: 
- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Liniewo w 2013 roku, 
- zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu z terenu gminy 
Liniewo  
- w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2013, 
- w sprawie zmiany uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 
2013-2020. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Liniewo w 2013 roku, 
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały  zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 
Programu usuwania azbestu z terenu gminy Liniewo 
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie. 
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Liniewo na 
rok 2013. 
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013-2020. 
 
Radni  13 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie – Ocena zasobów   
    pomocy społecznej gminy Liniewo za 2012 rok. 
7. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poż. w gminie. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 
b)  opinii dotyczącej zweryfikowania projektu planu aglomeracji Liniewo, 
c)  zatwierdzenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Liniewo na  
      lata 2012–2015, 
d) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Liniewo w 2013 roku 
e)  zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu z 

terenu gminy Liniewo  
f) wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
g) zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2013, 
h) zmiany uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2013-2020. 
9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie sesji. 

 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 



SESJA XXX 19 kwietnia 2013r. 

 

Strona 3 z 8 

 

 

Ad. 4  
Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 
(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

 
(o godzinie 930 na sesję przybył radny Marcin Łankowski) 
 
Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 
Wiesław Szarmach – może dzisiaj zacznę ja mało mówi się o inwestycji w Wysinie, 
Starym Wiecu i Płachtach, zgłaszam od wtorku żeby ktoś przyjechał zobaczył jak wygląda 
remiza jest cała zachlapana błotem kostka brukowa jest też cała w błocie, panowie, którzy 
tam pracują jedzą śniadanie w środku,  ale żeby, chociaż dziękuję powiedzieli. Podobno 
ostatniego kierownika zwolnili a nowy jest na przyuczeniu, jeśli do pierwszego maja nie 
posprzątają wokół remizy to niech zabierają swój sprzęt. 
 
Jerzy Czapiewski -  składam wniosek o utwardzenie drogi powiatowej w Dece, jeśli chodzi 
o równiarkę to czasami aż przykro słuchać, że po co ta równiarka. 
 
Stanisław Burek - miałbym cztery punkty. Pierwszy dotyczący równiarki na drogi gminne 
w kierunku Lubieszynka są bardzo duże dziury. Drogowcy zbliżają się w kierunku 
Lubieszyna, na odcinku od Ośrodka Zdrowia do szosy też są bardzo duże dziury może by 
też je załatali, ponieważ wyjazd jest tragiczny. Trzecia sprawa to plac zabaw, aby 
zabezpieczyć wejście, ponieważ wjeżdżają tam motorami, furtka zginęła a teraz jeszcze 
brama może zginąć, jeśli nie jest zabezpieczona. Bardzo proszę sprawdzenie 
zabezpieczenia bramy. Ostatnia sprawa to pomoc dla świetlicy OSP, składam wniosek 
formalny na działania straży, aby wesprzeć działalność świetlicy OSP w GOKSiR też się coś 
dzieje, a nie można zostawić młodzieży samej, chciałbym, aby została wyasygnowana 
jakakolwiek kwota, jest osoba chętna, która chciałaby się zająć świetlicą i dopilnować. 
 
Grzegorz Michnowski - ile na chwilę obecną zostało wydane na remont równiarki? Osoba, 
która obsługuję tę równiarkę wiem, że jest po kursie i dopiero się uczy, ale niech 
przynajmniej jedzie wolno i nie ryje tak głęboko, dziury z tyłu za nim zostają. Ostatnią 
sprawą, na jaką chciałbym zwrócić uwagę to parkowanie samochodów przy kościele 
samochody parkują na łuku drogi a parking jest pusty. 
 
Tadeusz Borkowski – zginęły nam szyby od kanalizacji a teraz przy drodze powiatowej 
zaczęły ginąć kraty ściekowe. Chciałbym, aby w harmonogramie prac równiarki 
uwzględnić drogę od placu zabaw do Bukowego Lasu oraz drogę do Iłownicy. Proszę 
również o przegląd i oznakowanie hydrantów.  
 
Wojciech Prądziński -  Czy jest już może wiadomo, kiedy rozpoczną się prace na ulicy 
Pstronga i Gruszki? 
     
Jerzy Bałachowski – przejechaliśmy drogi gminne są naprawdę w fatalnym stanie, lasy 
zrobiły piękną porządną drogę. Droga kościelna jest zablokowana od samego początku nie 
byłem za tym, aby firma, która wykonuje kanalizację stacjonowała w straży, w zimie zużyli 
bardzo dużo prądu, chodnik jest cały zachlapany a ma być wesele, chodzą po pokojach,  
wszędzie jest bałagan, wygląda to strasznie. Niech postawią sobie kontenery jak na każdej 
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budowie i problem będzie z głowy. Jeśli chodzi o kanalizacją to dużo się napracują kopią po 
dwa, trzy metry wywożą ziemię i przywożą nową, droga, która była zrobiona ulica 
Podgórna jest cała popękana. 
 
Ad. 6 
Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie – Ocena zasobów      
pomocy społecznej gminy Liniewo za 2012 rok. 
(informacja w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 7  
Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poż. w gminie. 
 (sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 8  
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu,  
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
b) opinii dotyczącej zweryfikowania projektu planu aglomeracji Liniewo, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
c) zatwierdzenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Liniewo na  

            lata 2012–2015, 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Liniewo w 2013 roku 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
e) zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu z terenu 

gminy Liniewo 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

f) wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
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przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

g) zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2013, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

h) zmiany uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 
2013-2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu 
 

Ad.9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wójt – budowa kanalizacji, zabłocony plac przed remizą w Wysinie my mamy już 
ogromne doświadczenie, przy każdej ingerencji w grunt są problemy inną sprawą jest 
sposób rozmowy i ustalenia, niestety wiele mankamentów się pojawia, bardzo proszę 
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uzbroić się w cierpliwość. Firma nie ma podejścia gospodarczego i nie docenia tego, co 
czyjeś. W poniedziałek jest kolejna odprawa, więc poruszę tę kwestię, 
- plac zabaw w Lubieszynie zaplanowany jest na rok 2014 furtkę gdzieś pewne jakąś 
znajdziemy, 
- świetlica OSP w Lubieszynie, jeśli chodzi o funkcjonowanie i opiekę, jeżeli jest taka 
osoba to bardzo proszę, aby zarząd spotkał się ze mną przedstawił plan, chciałbym, aby ta 
świetlica działała była otwarta, więc jestem otwarty na propozycje, 
- droga w Dece przyjmujemy do wiadomości przekażemy informację do Zarządy Dróg, 
- pokrywy od kanalizacji -  śledztwo trwa,  
- jeśli chodzi o hydranty to wspólnie z referatem komunalnym i strażą sprawdzimy stan 
techniczny i oznakowanie. 
 
Krystian Breski  - równiarką pracujemy codziennie dzisiaj, Liniewskie Góry i Lubieszyn 
- dziury w drodze do ośrodka zdrowia będą naprawione jak tylko drogowcy będą w 
Lubieszynie, ponieważ nie chcieliśmy ich odrywać do pracy wcześniejszej, 
- koszty, jakie ponieśliśmy na równiarkę to 1600zł na szkolenie operatora, 1747,80zł na 
OC, wymianę oleju i filtrów, instalacji elektrycznej, kogut, lampy, a na awarię, która 
nastąpiła 350zł wymiana zaworów i węży, 
- jeśli chodzi o firmę Skibiński było spotkanie z właścicielem, w poniedziałek mamy 
odprawę zapewniono nas wczoraj, że teren remizy będzie doprowadzony do porządku 
mają to zrobić dzisiaj do godziny 13. 
 
Piotr Okrój – odnosząc się do parkujących samochodów podczas mszy na luku drogi 
mogę tylko zapewnić, że jeśli będzie taka potrzeba to będziemy reagować i wzywać pomoce 
drogowe, 
- coraz częściej mamy zgłoszenia o kradzieży włazów do studzienek, procedura trwa, 
problem jest w całym powiecie. 
 
Ad.10 
Wolne głosy i wnioski 
 
Bartosz Kotas – chcielibyśmy rozwinąć w naszym ośrodku zdrowia fizykoterapię a w 
późniejszym czasie również rehabilitację, oczywiście zostanie uruchomione finansowanie z 
NFZ. W tym celu podjąłem starania o pozyskanie środków z funduszy Unii Europejskiej, 
będzie zakupiony sprzęt, będzie zatrudniony odpowiedni personel niestety po drodze 
wystąpił kłopot aby uruchomić taką działalność musimy mieć opinię  sanepidu a takiej nie 
otrzymamy ponieważ wymogiem do jej otrzymanie jest winda z odpowiednimi atestami. 
Dlatego też proszę o pomoc i wsparcie może przy wspólnym wysiłku uruchomienie będzie 
możliwe a przy tym myśląc przyszłościowo obok rehabilitacji chcemy otworzyć też 
reumatologię wychodząc naprzeciw naszemu społeczeństwu. Jeśli chodzi o lekarzy i inny 
niezbędny personel to jestem już po rozmowach, projekt o dofinansowanie muszę złożyć do 
26 kwietnia chciałbym prosić o rozważenie czy z państwa strony będzie możliwe uzyskanie 
pomocy. Koszt windy to od 50.000 do 100.000tyś złotych oczywiście będziemy wybierać 
najbardziej rozsądne rozwiązanie. 
 
Wójt – przyjmujemy do wiadomości musimy się skonsultować, co możemy, ponieważ 
budżet jest przyjęty i trudno cokolwiek zmienći, ale wiadomo, że kwestia zdrowia jest 
ważna. Bardzo proszę o spotkanie w poniedziałek rano. 
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Józef Moritz – chciałbym prosić o  naprawę chodników w Garczynie na odcinku 50m w 
stronę kościoła oraz od ronda w stronę PGR są one zapadłe. 
 
Wójt – pierwszy chodnik jest przy drodze powiatowej, więc zgłosimy,  natomiast drugi jest 
w pasie drogi gminnej wykonany był z funduszy programu Unijnego nikt tego chodnika nie 
sprząta zalega tam zimą śnieg, jest dużo liści i błota,  przyjmuję do wiadomości i zobaczę, 
co da się zrobić. 
 
Gabriela Borowicka – jak wiadomo w dniach 20 -21 w godzinach od 10 do 16 odbędą się 
targi w Lubaniu zgłosiło się 53 wystawców, przypominam również, że do 15 maja należy 
składać wnioski o dopłaty bezpośrednie. 
 
Kupper Brunon -  jeździ równiarka po drogach, ale może by tak w te największe dziury 
tłucznia wsypać, druga sprawa jak był lany asfalt to prosiłem, aby poszerzyć i wyrównać 
pobocza  teraz jest efekt zrobiły się dziury w poboczach jak mijają się samochody to jadą 
jednym kołem w powietrzu. Kiedyś budowało się porządne drogi nie tak jak teraz byle by 
było. 
 
Wójt – dziękujemy za uwagi te stare drogi są najlepsze zobaczymy, co będzie można tam 
zrobić na objeździe sołectw. 
 
Wiesław Szarmach – przypominam wszystkim, że do 30 kwietnia należy złożyć 
oświadczenia majątkowe. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.50 
 
 
 
 
  
  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  


